
 
Referat bestyrelsesmøde 

 
Dato: 05.03.2024 
Deltager: Thomas, Anette, Martin, Dorthe, Katrina og Karina (ref.) 
Fraværende: Tommy, Mette, 
 
Velkommen 
 
Marko: Marko er endelig solgt. Nye ejer kommer langvejs fra og derfor 
skal alle parter lige finde den rigtige tid til at hente ham.  
 
Atila: Flere interesseret, der kommer en og kigger en af de nærmeste 
dage med henblik på avl, og senere en skovtur mm.  
 
Aura: hun havde besøg den anden dag, dame der kigger på hende for 
anden part. Hun har sagt det kan være et godt match. Der er et ønske om 
at hun undersøges for mavesår. Der bestilles tid til at få dette undersøgt.  
 
Der ses på ny elevhest i stedet for Marko, pengene går lige op.  
 
Der siges tak for et godt samarbejde det seneste år i den nuværende 
bestyrelse, og håber på en masse nye kræfter som kan hjælpe med at 
fuldføre nogle af de projekter som er igangsat, men også som er ønsker 
der skal fuldføres.  
 
Regnskabet er underskrevet af bestyrelsen.  


